
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLIII/22 

z Sesji Rady Miejskiej w Grójcu 
w dniu 24 stycznia 2022r. 

posiedzenie zdalne 

 
 

Obrady rozpoczęto 24 stycznia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:58 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Obecni: 

 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10.Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz: 

1.Dariusz Gwiazda – Burmistrz 

2.Jarosław Rupiewicz – Zastępca Burmistrza 

3.Mariola Komorowska – Skarbnik 



4.Magdalena Śmietańska – Naczelnik 

5.Dariusz Iwańczyk - Naczelnik 

6.Ireneusz Wojciechowski – Dyrektor GOS 

7.Janusz Gaweł – Prezes GSK 

8.Paweł Neyman – Prezes ZWIK 

 

Zaproszeni goście 

  

1.Orłowski Marian – członek Rady Sołeckiej wsi Podole 

 

 

Ad 1./  Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki otworzył 43 sesję Rady Miejskiej, 

przywitał wszystkich – Burmistrzów, Panie i Panów radnych, pracowników 

Urzędu i wszystkich mieszkańców zgromadzonych i śledzących transmisje sesji. 

Otworzył XLIII posiedzenie Rady Miejskiej. Poinformował, że w obradach 

uczestniczy 19 osób, obrady prawomocne. Przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z Sesji: 

- w dniu 20.12.2021r. 

- w dniu 28.12.2021r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

C/ zmiany uchwały nr XXVI/223/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 

września 2020r. 

D/ zmiany uchwały nr XXXIX/352/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25 

października 2021r. 

E/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Akacjowej w Grójcu. 

F/ zamiany działek gruntu położonych w mieście Grójec. 

5. Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Grójcu planów pracy Komisji na rok 2022. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zakończenie Sesji. 

 



Pan Przewodniczący zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są pytania, 

uwagi. Pytań nie było. 

Ad 2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz 

Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, 

Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, 

Dariusz Prykiel, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (4) 

Jerzy Antoniewicz, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 3./ Przyjęcie protokołów z Sesji: 
 

Pan Przewodniczący zapytał czy do protokołów mają państwo radni uwagi? 

Uwag nie było. 
 

- w dniu 20.12.2021r. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z dnia 20.12.2021r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 



Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

- w dniu 28.12.2021r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z dnia 28.12.2021r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4./Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

Głos zabrała pani Mariola Komorowska, przedstawiła projekt uchwały 

Budżetowej i poinformowała, że do projektu uchwały pierwotnej zostały 

wprowadzone  autopoprawki Burmistrza; 

1/ do pozycji dochodów środki z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych 

w wys. 232.437.00 zł jako dopłata do przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej wprowadzone do budżetu z przeznaczeniem na 

uruchomienie dodatkowych od września kilku linii autobusowych oraz 

dofinansowanie aktualnej linii - po stronie  dochodów. 



2/ po stronie wydatków środki w wys. 262.437.00 zł. na sfinansowanie 

przewozów autobusowych  - środki własne na to zadanie 30.000,00 zł. zostały 

sfinansowane z dodatkowego zmniejszenia środków na pokrycie odsetek od 

obligacji komunalnych oraz pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska: było  –133.200,00 zł.  jest  163.200,00 zł. 

3/ następne autopoprawki dotyczą podziału środków w wys. 1.250.000,00 zł 

otrzymanej w zeszłym roku nagrody, podział środków za poziom wyszczepienia.  

 dotacja celowa dla Powiatowego Centrum Medycznego na likwidacje 

skutków związanych z COVID – 19  to 100.000,00 tys. zł. Taka sama kwota 

jest po stronie wydatków na dofinansowanie dokumentacji na remont bloku 

operacyjnego.  

 dotacja celowa dla GOK teraz wynosi 180.000,00 tys. zł. 

 zakup samochodu operacyjnego dla  Straży Miejskiej obecna kwota to 

130.000,00 tys. zł. 

 zakup samochodu dla MGOPSU bez zmian – 60.000,00 zł. 

 budowa placu zabaw przy PSP nr.1 kwota 205.000,00 tys. zł.  

 utworzenie punktu do szczepień pozycja zdjęta, w to miejsce wprowadzony 

jest zakup sprzętu i wyposażenia dla OSP Grójec. Namiot pneumatyczny 

ze sprzętem i wyposażeniem na prowadzenie działał związanych z walką 

COID-19 - kwota 55.000,00 tys. zł. 

Pani Komorowska poinformowała, że są to wszystkie autopoprawki do uchwały 

zmieniającej budżet Gminy i Miasta Grójec. 

Pan przewodniczący podziękował pani skarbnik, poinformował, że na sesji jest z 

nami pani Prezes PCM w Grójcu Pani Joanna Czarnecka.  

Pan Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Pani Prezes, czy te środki 100 tys. 

zł. które mamy w projekcie uchwały wystarczą na dokumentację na PCM? Jak to 

wygląda?. Jaka jest sytuacja ogólna w szpitalu?.  i czy mogłaby odnieść się do 

szczepień które były przeprowadzone.  

Pani Prezes podziękowała za zaproszenie, oznajmiła że beneficjentem nagrody 

jest Burmistrz Gminy i Miasta , Tak ten program jest dedykowany. Do włodarzy 

gminy został ustalony. Poinformowała, że Szpital Grójec w przedziale od 

listopada wyszczepił ponad 40 tys. osób. Pierwsze szczepienie ponad 14 tys. 

druga dawka 14.400 łącznie - 29 tys. mieszkańców. Szpital dokonał to wielkim 

wysiłkiem pracowników szpitala. Prosiła o przekazanie większej części tej 

nagrody na rzecz szpitala w Grójcu. Szpital przez wiele lat był niedofinansowany 

zarówno sprzętowo jak i lokalowo. Szpital mimo że nie jest szpitalem 

COVIDOWYM leczy pacjentów z COVID -19. Jesteśmy zobowiązani przyjąć 

pacjenta mimo że ma COVID, leczyć go w szpitalu w Grójcu. Prosiła w imieniu 



pacjentów i pracowników. Twierdziła, że 150 pacjentów hospitalizowanych 

dziennie, prosiła o przekazanie jak największy procent tej nagrody, Są 

największym podmiotem medycznym. Szpital zatrudnia 600 pracowników.   

25 listopada skierowałam pismo do RM w Grójcu gdzie podałam ilość 

wyszczepionych osób i wskazałam jaki sprzęt byłby potrzebny dla PCM w 

Grójcu. Sprzętu potrzeba mnóstwo, od wyposażenia poprzez remonty. Blok 

operacyjny od lat nie był remontowany. W momencie kiedy uruchomiamy SOR 

ma kluczowe znaczenie. Nie spełnia warunków. Zarząd Spółki pozyskał 

informacje o projekcie uchwały, spotkałam się z panem Burmistrzem, 

uzyskaliśmy deklaracje że z nagrody dostaniemy ok. 600 tys. zł.  

Podsumowując wypowiedź jeszcze raz zwróciła się z apelem w imieniu 

pracowników i pacjentów o realną pomoc. 100 tys. zł. na dokumentację na blok 

może pozostać, bo sprzęt mamy - część ze środków od Wojewody. Szpital jest w 

bardzo trudnej sytuacji infrastrukturalnej. Potrzebuje remontu. Kwota nie będzie 

przeznaczana na wynagrodzenie tylko przeznaczona na specjalistyczny sprzęt do 

potrzeb epidemii, strefy oddzielenia pacjentów covidowych i nie covidowych. 

Szpital jest na pierwszej linii frontu w stanie nagłego zagrożenia życia. Moja 

prośba, żeby stworzyć godne warunki na zachowanie życia pacjentów. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Szpital cały czas prowadzi szczepienia? Pani 

Prezes poinformowała, że cały czas prowadzą szczepienia pacjentów w godz. 

8.00-15.00. pacjentów w różnym przedziale wiekowym. 

Przewodniczący poinformował, że nagrodę również otrzymała gmina Belsk i 

Jasieniec ale te gminy posiadają swoje Ośrodki Zdrowia. Podziękował pani Prezes 

i pracownikom za szczepienia, że są i pomagają jeżeli chodzi o pandemie. 

Pan Burmistrz zwrócił się z pytaniem do pani prezes, ile wynosi refundacja za 1 

szczepienie? Ile szpital otrzymał wynagrodzenia za jedno szczepienia? 

Refundacja wynosi 61,04 zł za jednego pacjenta.  

Pan Burmistrz poinformował, że koszt refundacji wynosił ok 80 zł. z Narodowego 

Funduszu Zdrowia. Jasieniec tez otrzymał nagrodę 1 mln. zł. Belsk Duży 0,5 mln. 

zł. Apteki też szczepią, te które mogą podejmują takie zadania i będą mogły 

zarobić. Nie zgodził się, że obiecał takie pieniądze dla szpitala. Uważa że 

wspólnie z innymi gminami nagrodzonymi powinny razem sfinansować, także 

powiat i inne gminy nie tylko mieszkańcy z Grójca. Z Grójca nie zaszczepiło się 

więcej jak 17 tys. mieszkańców. Reszta z innych gmin. Wszyscy pracowali nad 

tym żeby mieszkańcy byli zaszczepieni. 



Poinformował, że otrzymaliśmy pismo z Powiatu o przekazanie jak największych 

środków do szpitala. Kwotę tą chcemy przeznaczyć też na inne cele nie tylko na 

COVID. Likwidujemy zakup kontenera, pozostawiamy zakup samochodu OSP w 

Grójcu. 

Pan Przewodniczący nawiązał do pisma Inicjatywa Zmieniamy Grójec które było 

skierowane do Burmistrza, Przewodniczącego i do Radnych Rady Miejskiej w 

Grójcu dotyczące uwag do uchwały, wydatkowania nagrody przyznanej za 

świetny wskaźnik szczepień. 

Następnie głos zabrał radny Jacek Stolarski odnosząc się do uchwały, stwierdził 

że Szpital trzeba ratować, remontować i dawać pieniądze. Środki z konkursu za 

poziom szczepień i wzrost odporności – nagroda została uzyskana przez Urząd 

dzięki mieszkańcom naszej gminy. Pieniądze powinny być skierowane do szpitali 

i POZ-tów które szczepiły oraz do celów innych ratowniczych. Zakwestionował 

kupowanie samochodu dla Straży Miejskiej i dla GOS-u. Stwierdził, że nie 

wiadomo co będzie za kilka miesięcy. Coraz więcej dzieci jest zakażonych. 

Apelował, żeby nie wydawać pieniędzy, lepiej je zatrzymać na skutki pandemii, 

mamy na to czas do końca roku. 

Pan Biedrzycki – pomysłów w kwestii wydatkowania środków jest bardzo dużo. 

Nasza Straż Pożarna w Mirowicach otrzymała dofinansowanie na zakup 

średniego samochodu gaśniczego – dofinansowanie z Ministerstwa 0,5 mln. zł. 

Zasugerował żeby przeznaczyć te pieniądze z zakupu samochodów na 

dofinansowanie do zakupu samochodu. Nie mamy zabezpieczonych środków w 

budżecie na ten cel, a te środki będziemy musieli zabezpieczyć. Było 300 tys. zł. 

W zeszłym roku otrzymaliśmy dofinansowanie od Marszałka woj. 

Mazowieckiego 100 tys. zł mam nadzieje że w tym roku też się uda uzyskać 

środki z woj. Mazowieckiego. Porozmawiam z Radnym panem Leszkiem 

Przybytniakiem i uda nam się uzyskać takie dofinansowanie. Nawiązał do 

inwestycji w ramach Polskiego Ładu, też trzeba będzie środki zapewnić. ŚRODKI 

W BUDŻECIE TEZ MUSIMY MIEĆ, bo będziemy musieli rezygnować z 

inwestycji. 

Pan Burmistrz poinformował, że mamy informację OSP Mirowice jest po 

rozmowie  z Samorządami Województwa, zwrócimy się z wnioskiem do 

Samorządowego Sejmiku i będziemy czekamy na ogłoszenie naboru, możemy tą 

dotacje pozyskać.  

OSP Mirowice otrzymała zapewnienie, że dostanie samochód z Ministerstwa 

Spraw Wewnętrznych i Administracji wsparcie naszych posłów. Nie wiemy ile 

ten nowy samochód będzie kosztował, wsparcie będzie w wys. 50 %. W ubiegłym 

roku kosztował 950 tys. zł 300 tys. zł. Z budżetu gminy  100 tys. Do Marszałka 

woj. Mazowieckiego będziemy chcieli zwrócić się o większą kwotę. 



Czeka nas też wydatek wymiany drzwi zewnętrznych dla Powiatowej Komendy 

Straży Pożarnej. 

Inicjatywa Zmieniamy Grójec – super pomysł, można przeznaczyć całą nagrodę 

na rewitalizację parku, wybudowanie tężni solankowej – duży wydatek. Potrzeb 

w gm. Grójec mamy bardzo dużo. Plac zabaw przy jedynce, piec 

termomodernizacji w szkole w Bikówku jest do wymiany. Elektryka w szkole w 

Lesznowoli. Modernizacja skyparku. Żłobek, komunikacja miejska. 

Radny Dulemba złożył wniosek formalny, żeby zrezygnować z zakupu 

samochodu dla  GOS - 180 tys. zł. przeznaczyć na zakup respiratorów tlenowych 

i inny sprzęt (aparaturę), do walki z epidemią z COVIDEM dla PCM w Grójcu. 

Najważniejsza jest rola zdrowia. Jak pani Prezes ocenia dotychczasową 

współprace z sąsiednimi gminami? 

Pan Przewodniczący zapytał, czy takie urządzenia są w tej chwili potrzebne? 

Pani Prezes poinformowała,  że mamy bardzo dużo respiratorów, te 180 tys. 

można wydać na inny cel, reduktory tlenu sprzęt do walki z epidemią - na pewno 

wykorzystamy (przedstawiła proces leczenia na COVID). 

Radna Piwarska poinformowała, że chciała złożyć wniosek formalny dotyczący 

podziału środków. 

Z uchwały wycofać cały podział środków z obydwu konkursów: 

Ma wątpliwości co do przeznaczenia tych środków.  

1/ Zasadne byłoby, żeby pan Burmistrz zwrócił się z Wnioskiem do Urzędu 

Wojewódzkiego z zapytaniem czy na te kwestie możemy przeznaczyć pieniądze 

(zakup samochodów?). Obawia się zgodności z przeznaczeniem. 

2/ Potrzeby Powiatowego Centrum Medycznego – o których nie wiedzieli radni. 

Pan Radny Dulemba poparł wniosek pani Weroniki Piwarskiej. 

Radny Antoniewicz zapytał co byłoby priorytetowym zakupem dla PCM w 

Grójcu? 

Sugestia przewodniczącego – skierowania na piśmie co jest potrzebne do PCM w 

Grójcu? 

Pani Prezes poinformowała, że lista BĘDZIE zależna od kwoty przeznaczonej na 

potrzeby PCM w Grójcu.,  

Nowe USG, szpital uruchomił projekt kardiologiczny do powikłań po-

covidowych, kupiliśmy nowy sprzęt, potrzeb jest mnóstwo. Od remontu 



infrastruktury do zakupu sprzętu do poradni neurologicznej, kardiologicznej itp. 

Serdecznie podziękowała za wysłuchanie i zrozumienie. 

Radny Feliksiak zwrócił się z pytaniem do pani Prezes, czy za wyszczepienie 

mieszkańców Szpital otrzymał zapłatę? 

Pani Przezes - za jedno szczepienie otrzymaliśmy kwotę. (62 zł  - opłata dla 

pielęgniarki, lekarz , prąd itp.). kwota ta nie stanowiła przychodu szpitala. 

Składamy wnioski o pozyskanie środków. Wyposażenie: infrastruktura budynek 

z 70 roku, sprzęt medyczny. Zakupiliśmy sprzęt USG, była dotacja neurologia. 

Gminy Belsk, Chynów, Jasieniec przekazali nam dotacje na sprzęt. Sprzęt trzeba 

wymieniać. 

Radny Moskal przychylił się do sugestii radnego Janusza Dulemby, poparł 

wniosek radnej Piwarskiej i radnego Dulemby, powiedział że mamy moralny 

obowiązek żeby się przychylić, przeznaczyć na ten cel kwotę znaczącą rzędu 50 

%, kwota adekwatna, potrzeby olbrzymie. Wyremontowanie oddziału 

internistycznego. Przeznaczyć większą kwotę na dofinansowanie szpitala 

Pan Burmistrz poinformował o konkursie Wojewody za ilość wykonanych 

szczepień. 

Pani Prezes poinformowała, że pan Starosta złożył wniosek o dofinansowanie - 

Szpital otrzymał od Marszałka 4 mln zł na modernizację i remont interny, odział 

chorób wewnętrznych i NK,   1 mln. zł na teren zieleni wokół budynku szpitala? 

Potrzebne pieniądze na dokumentację projektową. 

Szpital realizuje projekt termomodernizacji, zabezpiecza wkład własny, projekt 

dokumentacji z własnych środków, projekt chorób wewnętrznych i NK, projekt 

wokół zieleni i remont bloku operacyjnego z polskiego ŁADU ponad 5 mln. zł. 

Głosowanie wniosku radnej Weroniki Piwarskiej: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Pani Weroniki Piwarskiej o wycofanie środków z konkursów w całości w 

wysokości 1.250.000.00 zł z wydatków majątkowych i bieżących. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 



Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, 

Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, 

Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

Pani Skarbnik poinformowała, że wniosek przegłosowany przez państwa 

spowoduje zmniejszenie wydatków o 1.250.000,00 zł.  Zmniejszenie deficytu, 

pkt.3 nie będzie 4 307 013,56 zł. tylko 3.057.013.56 zł. 

Na skutek wniosku i wycofania kwoty z pozycji wydatków 1.250.000,00 zł., 

spowoduje zmiany w wielu częściach uchwały budżetowej. 

Par. 2 zwiększa  się deficyt o 3 057.013,56 zł. 

Deficyt po zmianach wynosi 22.384 635,56 zł.   

Pkt 2 bez zmian 

Ogólna wysokość wydatków zmniejszy się o 1.250.000,00 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022 po zmianie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Lubowiecka, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 



Uchwała XLIII/401/22 została podjęta. 

 

 

B/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-

2034. 

 

Pani skarbnik przedstawiła projekt uchwały, dokonuje się zmian w wyniku 

przegłosowania poprzedniej uchwały zmieniającej budżet. Zmiany dotyczą, 

zmiany dochodów o 24.972.337,00 zł. 

Wydatków o 28.029.350,56 zł.  

Deficyt o 3.057.013,56 zł. i wynosi po zmianach 22.384.635,56 zł. 

Finansowany niewykorzystanymi środkami w wys. 3.057.013,56 zł 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 

Uchwała XLIII/402/22 została podjęta jednogłośnie. 

 
 

C/ zmiany uchwały nr XXVI/223/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 

września 2020r. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXVI/223/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 28 września 

2020r.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 

Uchwała XLIII/403/22 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

D/ zmiany uchwały nr XXXIX/352/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25 

października 2021r. 

 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr XXXIX/352/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 25 

października 2021r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Stolarski, Małgorzata Szymańczak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 



Uchwała XLIII/404/22 została podjęta. 
 

E/ ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Akacjowej w 

Grójcu. 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Budynek 3 kondygnacyjny, jedno-klatkowy o 25 lokalach mieszkalnych. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Akacjowej w Grójcu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Małgorzata Molenda, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Jacek Stolarski, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (4) 

Daniel Marcinkowski, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Małgorzata 

Szymańczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Stolarek 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 

Uchwała XLIII/405/22 została podjęta. 

 

F/ zamiany działek gruntu położonych w mieście Grójec. 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
zamiany działek gruntu położonych w mieście Grójec.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel 

PRZECIW (2) 

Karol Biedrzycki, Jacek Stolarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Jerzy Antoniewicz, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Ryszard Krzyżanowski, Daniel Marcinkowski, Eugenia Poradzka, Grzegorz 

Stolarek, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Siennicki, Artur Szlis 

Uchwała XLIII/406/22 została podjęta. 

 

 

5./ Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Grójcu planów pracy Komisji na rok 2022. 

 

PLAN PRACY NA ROK 2022 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Ekologii i Promocji: 

1.Ocena i rozpatrywanie zgłoszonych projektów uchwał. 

2.Bieżące monitorowanie działań nad prawidłową gospodarką odpadami w Gminie 

Grójec. 

3.Monitorowanie aktualnego stanu inwestycji - rozbudowa Szkoły nr.1 w Grójcu 

4.Wypracowywanie i zgłaszanie projektów uchwał. 

5.Wsparcie działań na rzecz ekologii, między innymi przeciwdziałanie 

zaśmiecaniu lasów i innych terenów zielonych. 

6.Aktualna informacja na temat działania Grójeckiej Spółki Komunalnej Sp. z o.o. 

7.Współpraca z Dyrektorami Szkół , Przedszkoli, Stowarzyszeniami 

Ekologicznymi, Strażą Miejską, Komendą Powiatową Policji w Grójcu oraz 

Sołtysami i społecznościami sołeckimi. 



8.Ocena realizacji zadania -zimowe utrzymanie dróg i chodników w okresie 

zimowym. 

9.Kontrola stanu technicznego dróg i chodników na terenie Miasta i Gminy Grójec. 

10.Współpraca z komisją Gospodarczą, Inicjatyw Społecznych i Rolnictwa w 

ramach wspólnych posiedzeń. 

11.Opracowanie potrzeb i zgłaszanie wniosków do projektu budżetu na 2023 rok. 

12.Rozpatrywanie wniosków od komitetów mieszkańców dotyczących rozbudowy 

infrastruktury technicznej Gminy i Miasta Grójec. 

13.Udział członków komisji w uroczystościach, spotkaniach i imprezach na terenie 

Gminy i Miasta Grójec. 

14. Ponowne przystąpienie do prac nad wypracowaniem konsensusu w sprawie 

wprowadzenia lokalnych standardów urbanistycznych w Gminie i Mieście Grójec. 

15.Przystąpienie do  dyskusji w celu wypracowania kierunku i zakresu 

powiększenia powierzchni Miasta i Gminy Grójec. 

PLAN PRACY NA 2022r. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa: 

1. Współpraca z dyrektorami oraz przedstawicielami placówek oświatowych z 

terenu miasta i gminy Grójec w ramach działań związanych z ich 

funkcjonowaniem: 

- Dyrektorem ZAPO i Naczelnikiem Wydziału Edukacji, Promocji i Spraw 

Społecznych w Grójcu, 

- Dyrektorami Szkół Podstawowych, 

- Dyrektorami Przedszkoli (Punktów przedszkolnych), 

- Dyrektorami Szkół ponadpodstawowych (LO, ZSP, ZSS). 

 

2. Współpraca z dyrektorami i przedstawicielami ośrodków kultury, sportu i 

rekreacji w zakresie realizacji przedsięwzięć w nich realizowanych, w tym: 

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Kultury w Grójcu, 

- Dyrektorem Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. S. Laskowskiego  w 

Grójcu, 

- Dyrektorem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grójcu, 

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Sportu. 

 



3. Współpraca z przedstawicielami instytucji porządku publicznego i 

bezpieczeństwa mieszkańców w zakresie profilaktyki i prewencji oraz działań 

prozdrowotnych: 

- Komendantem Powiatowej Komendy Policji w Grójcu, 

- Komendantem Straży Miejskiej w Grójcu, 

- Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu, 

- Dowódcą Centrum Rozpoznania i Wsparcia Walki Radioelektronicznej  

   w Ogrodzienicach, 

- Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Grójcu, 

- Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych, 

- Pełnomocnikiem Burmistrza Gminy i Miasta Grójec ds. Uzależnień. 

 

4. Współpraca ze stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi 

działającymi    na terenie miasta i gminy Grójec w realizacji ich zadań 

statutowych służących mieszkańcom. 

5. Udział członków Komisji w uroczystościach, imprezach, spotkaniach, 

przeglądach i debatach w szkołach, instytucjach i obiektach na terenie Miasta i 

Gminy Grójec (w zależności od możliwości organizacyjnych ograniczonych 

przepisami okresu pandemii wirusa COVID – 19). 

6. Opiniowanie i analizowanie projektów uchwał, w tym uchwały budżetowej 

na  rok 2022. 

7. Zgłaszanie i opiniowanie wniosków oraz konsultowanie spraw dotyczących 

edukacji publicznej, kultury, sportu, porządku publicznego i bezpieczeństwa. 

8. Rozpatrywanie spraw bieżących i zgłaszanych inicjatyw przez mieszkańców. 

PLAN PRACY NA ROK 2022 

Komisja Budżetu i Finansów: 

1.Analiza wykonania budżetu za 2021r i opiniowanie, 

2.Wnioski do budżetu gminy na 2023r.  

3.Opiniowanie wysokości stawek podatków i opłat lokalnych na 2023r.  

4. Analiza zadłużenia wieloletniego gminy w perspektywie ostatnich dwóch 

kadencji,  

5. Analiza możliwości nowej inwestycji, Szkoły Podstawowej w Grójcu,  

6. Opiniowanie projektów uchwał,  

7. Sprawy bieżące. 

 



 

PLAN PRACY NA 2022r. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

1. Tworzenie listy mieszkaniowej – kwiecień- maj.  

2. Zapoznanie się z informacją dotyczącą przeprowadzanych remontów w 

zasobach mieszkalnych gminy oraz ich potrzebami.  

3. Informacja dotycząca ściągalności czynszów mieszkaniowych.  

4. Analiza projektu budżetu na rok 2023.  

5. Opiniowanie projektów uchwał.  

6. Sprawy bieżące.  

 

Plan PRACY NA ROK 2022 

Komisji Gospodarczej, Inicjatyw Społecznych i Rolnictwa: 

 

1.Opiniowanie projektów Uchwał Rady Miejskiej przedstawionych Komisji  

i współpraca z Komisjami Rady. 

2. Ocena wykonania zadań w ramach funduszy sołeckich na 2021 i analiza zadań 

na 2022 rok. 

3. Analiza realizacji i przegląd inwestycji gminnych realizowanych w I i II 

półroczu 2022 . 

4. Analiza inwestycyjna w zakresie dróg i chodników w gminie Grójec. 

5. Opiniowanie projektów uchwały dot. podatków i opłat będących  

w kompetencji gminy Grójec a w szczególności podatku rolnego i leśnego. 

6. Analiza sytuacji i usprawnienie handlu na targowiskach miejskich, 

zaopiniowanie stawek opłaty targowej z handlu na targowiskach miejskich. 

7. Rozpatrzenie informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 

8. Kontrola i ocena stanu dróg gminnych na terenach wiejskich. 

9. Rozpatrywanie spraw przedstawionych przez mieszkańców gminy Grójec dot. 

zakresu działania Komisji. 

10. Przedstawienie wniosków Komisji i zaopiniowanie projektu budżetu gminy 

Grójec na rok 2022. 

11. Analiza działania i ocena funkcjonowania Grójeckiej Spółki Komunalnej 

12. Współpraca z innymi komisjami w zakresie swoich kompetencji. 

13. Ocena i analiza prowadzenia handlu przez rolników i domowników na     

terenie naszej gminy, na podstawie uchwały z 29 października   2021. 

 
 

6./ Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

 

a/Pan Burmistrz poinformował, że w dniu 28.12.202r. odbył się przetarg ustny 



nieograniczony - sprzedaż gruntów w miejscowości Słomczyn, ponad 22 ha. 

Inwestor wpłacił  wadium 1 mln zł. Grunty sprzedane, należność do końca 

kwietnia. Inwestorzy zasilą budżet, zabudują tereny w Słomczynie. Wpłata ponad 

11 mln. netto do gmin + podatki. 

b/4.01.2022r. uruchomiony książkomat przy Ośrodku Kultury w Grójcu. 

c/Spotkanie z Prezesem towarzystwa kolejki wąskotorowej – podpisałem 

porozumienie 10 letniej umowy reprezentowania nas przed firmami. PKP ogłosiło 

przetarg na opracowanie Studium Planistycznego, rozbudowa Warszawskiego 

Węzła Wąskotorowego łącznie z koleją wąskotorową. 1 m-c na wykonanie 

studium . Czas realizacji 3,5 roku. z Warszawskim  Węzłem Kolejowym. 

d/14 stycznia przegląd Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie 

PKS Grójec. 

Radny Stolarski - pogratulował sprzedaży terenów w Słomczynie. Zapytał: 

- jaką branżę reprezentuje inwestor.  

- co będzie w tym miejscu wybudowane? 

- za jaka kwotę zostało sprzedane 22 ha? 

- jaki jest ustawowy czas na zawarcie umowy? 

Pan Burmistrz poinformował, że tereny w Słomczynie kupiło Konsorcjum z 

Zielonej Góry. Grójeckie tereny Inwestycyjne Przygotowują grunt i chcą sprzedać 

innym inwestorom, nie ma wskazania jakie branże . Koszt 11 mln. zł netto + wat. 

Po 50 zł za m2. Nie wiemy co tam będzie. Umowa do końca kwietnia, zgodnie z 

prawem. Nabywca wpłacił wadium 1 mln. zł. Wadium po nie podpisaniu umowy 

przepada. 

 

7./ Interpelacje i zapytania Radnych. 

Nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 

8./ Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęła informacja od pana Burmistrza  

- odpowiedź na wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie pisma dzierżawa działek 

przez Spółkę GSK. 

 

Kolejne pismo uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gminy Grójec - wieś Podole podpisało 18 osób. 

Głos zabrał pan Orłowski Marian członek Rady Sołeckiej wsi Podole – 

poinformował, że pismo dotyczy zagospodarowania przestrzennego, uściślenia w 

planie możliwości zabudowy usługowej -  możliwość zabudowy usługowej 



ok.11%. Szerokość ok.11 metrów, dawało możliwość postawienia budynku 13,7 

metra frontu. Obecnie daje możliwość 30 % powierzchni działki. Postawienie 

budynku nawet 20m2 wysokość. Wynik całkowite zakłócenie obecnego ładu 

przestrzennego. Budowa tak dużych budynków zmieni wygląd i pogorszy 

warunki mieszkalne. Zainteresowanie budowy hal jest duże. Proszę o zmianę 

planu na decyzje jakie były wydawane dotychczas, zachowanie dotychczasowych 

norm. 

 

Pan Burmistrz - przystąpiliśmy do opracowania planu zagospodarowania 

przestrzennego, mieszkańcy czekają na ten plan ok.10 lat - finalizacji, dla jednych 

jest to sprawa niecierpiąca zwłoki dla innych nie stanowi problemu. Musimy 

wybrać albo uchwalamy ten plan, albo zaczynamy wszystko od początku. 

 

 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na wysokości 

poszczególnego stopnia awansu zawodowego. 

Radny Justyński zapytał o powiększenie terenu Grójca? Jakie są plany? 

Pan Burmistrz - musimy dopełnić tej  formalności z uchwaleniem miejscowego 

planu. Pozwoli na konsultację w I półroczu, w drugim półroczu konsultacje z 

mieszkańcami, sołtysami. Sugestia żeby poszerzenie dotyczyło całych 

miejscowości (mniej pracy i chaosu geodezyjnego). Decyzja Premiera. Musimy 

wystąpić z wnioskiem do Rady Ministrów co pozwoli nam na procedowanie 

dalszej części sprawy. 

Radny Moskal zapytał, o projekt rewitalizacji kolejki wąskotorowej dworca PKP. 

Czy jest zgoda pozostałych współudziałowców do przeprowadzenia rewitalizacji 

? 

Pan Burmistrz - cały czas jest podział aktualny w pasie udziałów między 

gminami, gmina Grójec ma 30%. Zostały wykonane inwestycje na pasie 

kolejowym gm. Piaseczno. Starostwo nie podjęło decyzji, odesłali dokumenty do 

wojewody (pozwolenie na budowę) Wojewoda odesłał do Starostwa. Starostwo 

jest władne w podejmowaniu decyzji. Pozwolenie na budowę - okres do końca 

marca 2022r. później będzie można ogłosić przetarg na rewitalizację budynku do 

końca kwietnia.  

Radny Moskal zapytał, czy projekt przebudowy stadionu przy ul. Laskowej jest 

gotowy ? na jakim etapie jest planowanie przebudowy szkoły w Lesznowoli? 



Przebudowa szkoły w Lesznowoli. Czekamy na kosztorys od projektanta żeby 

ogłosić przetarg, mamy na razie projekt budowlany. Stadion „Arena Sportowa”, 

przy ul. Laskowej wydłużony okres projektowania do końca lutego. Trwają 

uzgodnienia pomiędzy projektantem a Polskim Związkiem Lekkiej Atletyki. 

Wiemy że nie wybudujemy, chyba żebyśmy dostali w ramach jakichś transzy 

pomocowej z Polskiego Ładu, do nowego naboru musimy zgłosić dwa wnioski. 

Pierwszy obligatoryjny do 5 mln. zł. Arena Sportowa jest droższa. Drugi ok. 

17.mln.zł. wg cennika z 17 r. Chcemy wybudować bieżnie do piłki nożnej i boisko 

oraz powierzchnie gospodarcze i parkingowe, w ostatnim etapie budynek 

techniczny. Chyba że dostaniemy dotacje z Polskiego Ładu na całą inwestycję. 

Wnioski do Polskiego Ładu przygotowane. Pierwszy obligatoryjny wniosek   

5 mln. zł . Na rewitalizację parku czy Szkoła w Lesznowoli powyżej 5 mln. zł. 

Drugi do 30 mln. lub powyżej. Możemy zgłosić inny projekt bez ograniczeń. 

Pan Przewodniczący poinformował o możliwości składania wniosków na 

obszarach gdzie funkcjonowały PGR. I - do 2 mln, II - do 5 mln. zł. Informacja  z 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. PGR funkcjonowały w Częstoniewie 

Kolonii i Uleńcu. Środki można przeznaczyć na drogi. Zaapelował, można by 

było uzyskać wsparcie.  

W Częstoniewie Kolonii musiałby być projekt specustawą z RITEM, natomiast 

w Uleńcu jak najbardziej z RITEM. Marszałek obiecał że w 2022r. w rozdaniu 

postara się i chodnik będzie zrobiony w Uleńcu. Wskaźnik dochodowości mamy 

powyżej 100% i tym się gmina sugeruje. Wniosek był złożony na Uleniec i ze 

względu na mało środków nie dostaliśmy. 

Moskal suszarnia Biomasy w Kępinie, czy głosy mieszkańców będą brane pod 

uwagę? Zbliża się termin podjęcia przez Pana decyzji. Czy wyda Pan zgodę czy 

nie? 

Pan Burmistrz poinformował, że uwagi mieszkańców są brane pod uwagę. Dla 

mnie głos mieszkańców jest bardzo istotny, Do jutra jest termin. Zawsze brałem 

stronę mieszkańców i w tej sprawie też jestem za mieszkańcami - przeciwko 

suszarni. 

Radny Moskal - pytanie dotyczące parku przy GOK-u. Projekt rewitalizacji czy 

jest zrobiony?. Drugi park, warunki zabudowy od PGE czy dostaliśmy jeśli 

chodzi o projektowany parku przy ul. Sienkiewicza? 

 Warunków zabudowy od PGE nie uzyskaliśmy  Nie możemy projektować pod 

linią która przebiega przy ul. Sienkiewicza. Parku jest 2 ha. Udało nam się 

uzyskać połowę tej powierzchni. Sprawa ważna dla miasta i dla rozwoju. Jeżeli 

nie będzie zmiany planu to nikt tam nie wybuduje terenu rekreacyjnego bądź 



terenu zieleni. Nie mamy pozwolenia, projekt jest gotowy. Park miejski - projekt 

jest skończony. Będzie złożony do Starostwa z pozwoleniem na budowę. 

Radny Moskal zapytał,  jak z uchwałą dotyczącą  wykupu dawnego dworca 

PKS? 

Mamy ofertę rzeczoznawcy majątkowego. Działka jest objęta hipoteką. Trwają 

rozmowy między rzeczoznawcą a właścicielami i urzędem. Będziemy chcieli 

wykupić ale po cenach jakie uzyskamy z operatu a  nie takich jakie chce 

właściciel.  

Projektor lasera przy urzędzie miasta, czy zakupiony czy wypożyczony?. 

Wypożyczony - wypożyczenie ok. 7 tys. zł zakup ok. 16 tys. nie zamierzamy 

zakupić. 

Przewodniczący zapytał o środki na dofinansowanie przewozów PKS, 

otrzymaliśmy dofinansowanie od Wojewody Mazowieckiego, ile linii będzie 

funkcjonowało i od kiedy? Ile kursów? Jedno połączenie do Falęcina jest od 

stycznia do grudnia, pozostałe od września do grudnia?. 

Będą, nie potrafię powiedzieć od kiedy, będzie taka ilości jaka została zgłoszona. 

Będziemy rozmawiać z PKS żeby stworzyć dodatkowe przystanki. Kiedy będą 

funkcjonowały będziemy na bieżąco informowali. 

W  tym rozdaniu miały pierwszeństwo gminy przed powiatami, wszystkie 

gminy dostały takie dofinasowanie. 

Burmistrz poinformował, że dostaliśmy takie dofinansowanie i autobusy będą 

funkcjonowały. 

Pan Karol Biedrzycki zapytał czy GOK występował o nabór wniosków w 

ramach Rządowego Programu Niepodległa - dofinansowanie  od 10 do 100 tys. 

zł. na działalność kulturalną?  

Radny Stolarek; w listopadzie mail do jednostek gminnych w sprawie potrzeb 

środków do walki z COVIDEM, dyrektorzy odpisali, Kiedy mogą liczyć 

jednostki na środki? 

Burmistrz - radni zdecydowali że muszą przedyskutować jeszcze raz, środki do 

uchwały budżetowej. Pastwo radni zdecydowali że nie są to wydatki takie pilne. 

Ja uważam że te pieniądze trzeba wydać bo ceny rosną. Nie dobrze się stało że 

nie uchwaliliśmy  uchwały budżetowej. 



Przewodniczący - Nie kwestionujemy zakupu środków jeżeli chodzi o płyny i 

rękawiczki. Wydaje mi się że zapas tych środków jeszcze jest. 

Jeżeli chodzi o połączenia będzie ich łącznie 8. Jedno od stycznia a siedem od 

września do grudnia. 

Dyskusja na temat podziału środków oraz sprawa Szpitala. 

Radny Stolarski nawiązał do sprawy Szpitala często lekceważona przez władze 

Powiatu Grójeckiego. Szpital musi być bo często operuje w nagłych wypadkach. 

Trzeba coś zrobić żeby szpital lepiej funkcjonował. 

Druga sprawa to problem transportu publicznego. W naszym rejonie nie ma 

transportu publicznego (busów). Przejazdy są nie rentowne. Potrzebna jest zgoda 

wszystkich gmin. W najbliższych latach będzie szybka kolej z Warki do 

Warszawy i będzie potrzeba dojechania do Warki. Autobusy w niektórych 

rejonach nie jeżdżą.  

Jaki wpływ maja banki na tworzenie operatu szacunkowego działki? 

Zaproponował konsultację w sprawie poszerzenia granic Grójca. Po co się to 

robi? Zasugerował że na gminę spadną pewne obowiązki. Radny zaapelował 

żeby podjąć rozmowy na temat szpitala, współpraca z PKS-em i powiatem, w 

kierunku zapewnienia komfortu transportu miejskiego na terenie naszego 

powiatu. 

Pan Burmistrz - poszerzenie granic miasta jest wskazane bo jesteśmy 

najmniejszym terytorialnie miastem w powiecie Grójeckim. Drugie poszukiwanie 

działki pod nową szkołę. Trzecia rzecz to odrolnienie gruntów III klasy ziemi. 

Radny Moskal zapytał o wykorzystanie środków z Rządowego Funduszu Polski 

Ład? Uzyskał informację, że środki w dniu dzisiejszym zostały wprowadzone 

do budżetu. 

Otworzyliśmy 2 oferty projektantów. 2 Oferty zaniżone, wyłonimy firmę która 

wykona projekt, ogłosimy przetarg na zadania. Ustalimy próg bo jeśli 

przekroczymy pulę będziemy musieli płacić z władnych środków jak zaniżymy 

będziemy musieli zwracać . Będziemy chcieli lekko przekroczyć , nie wiadomo 

jak będzie kształtował się rynek. 

Pan Burmistrz - nie wiem czy GOK występował. 
 

 

9./ Zakończenie Sesji. 



 

Pan Przewodniczący podziękował za współpracę wszystkim radnym. 

poinformował, że w zeszłym roku było podjęte 400 Uchwał.  

Pracownikom Urzędu podziękował za pracę i zaangażowanie, Dyrektorom 

Jednostek, Dyrektorom Szkół, Przedszkoli, Przedstawicielom Jednostek za 

współpracę . przedstawicielom powiatu grójeckiego z którymi współpraca była 

bardzo dobra. (podziękował imiennie). 

Radnemu Sejmiku Wojewódzkiego Mazowieckiego  panu Leszkowi 

Przybytniakowi. Naszym posłom którzy nas reprezentują na szczeblu krajowym 

pan  Mirosław Maliszewski. Marek Suski. Senatorowi panu Karczewskiemu. 

Wszystkim przedstawicielom. Serdecznie dziękuję również panu Burmistrzowi. 

Pan Burmistrz dołączył podziękował dla pana Wi-ce marszałka Rafała 

Rajkowskiego. Państwu radnym za realizacje zadań. Zaprosił na Wielka 

Orkiestrę Świątecznej Pomocy 30.01.2022r. 

Przewodniczący zamknął XXXIII Sesję Rady Miejskiej. 
 

 

Podziękował i stwierdził, że najważniejsze jest dobro naszych mieszkańców  

o które Wszyscy dbamy. 

 

 
  

                                                               Przewodniczący 

                                                                Rada Miejska w Grójcu 

                                                                  Karol Biedrzycki 
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